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Dnr 13 FNU/0 126 Finansieringsnämndenför utbildning, 2013-11-28 § 122

Handlingspian för förskoleplatser 2013 till 2022

Finansieringsnämnden för utbildnings beslut

1. Att underlaget i handlingsplanen revideras utifrån faktisk
befolkningsökning i Västra Mörtnäs till nämndens sammanträde i
februari 2014.

2. Att planen för fZirskola i Västra Mörtnäs ändras till hösten 2014
istället för 2017.

3. Att hemställa hos KSFU om att projektering påbörjas omgående.
4. Att förskolan ska ha plats för minst 100 förskolebarn.
5. Att förvaltningen återkommer med förslag på driftsform till nästa

nämnd.
6. Att handlingsplanen uppdateras årligen.

Beslutsnivå

Finansieringsnämnden för utbildning.

Ärendebeskrivning

Behovet av förskoleplatser ökar endast marginellt de närmsta åren. Från
2017 och framåt sker en ökning av efterfrågan med en ökningstakt på cirka
50 barn per år fram till 2022. Under hela perioden från 2013 till 2022 visar
handlingsplanen att tillgången på platser i kommunen totalt sett är god.
Däremot är det så att det är platsbrist i vissa kommundelar och ett överskott
i andra, vilket diagrammen i handlingsplanen visar.
Handlingsplanen visar efterfrågan av förskoleplatser i relation till antal
tillgängliga platser där kommunen indelats i 12 olika kommundelar.

Handlingar i ärendet

Rapport Handlingsplan för förskoleplatser 2013 till 2022

Yrkanden

Koalitionen yrkar
1. Att underlaget i handlingsplanen revideras utifrån faktisk

befolkningsökning i Västra Mörtnäs till nämndens sammanträde i
februari 2014.

2. Att planen för förskola i Västra Mörtnäs ändras till hösten 2014
istället för 2017.

3. Att hemställa hos KSFU om att projektering påbörjas omgående.
4. Att förskolan ska ha plats för minst 100 förskolebarn.
5. Att förvaltningen återkommer med förslag på driftsform till nästa

nämnd.

S-gruppen yrkar att koalitionens yrkande punkt 1 revideras till “underlaget i
handlingsplanen revideras utifrån faktisk befolkningsökning utfrån nya
bostadsområden som finns i detaljplaneprocesser och färdiga detaljplaner
med redovisning ifeb 2014.”

Allan Sooman (FP) yrkar avslag på s-gruppens yrkande.

justering utdragsbestyrkunde
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Proposition

Ordföranden ställer proposition om nämnden bifaller koalitionens eller s
gruppens yrkande rörande punkt 1 och finner att koalitionens yrkande
bifalles.

Votering begärs. Följande voteringsordning godkänns.
Den som röstar avslag till s-gruppens yrkande röstar ja, den som röstar bifall
röstar nej.

Yrkandet avslås med 6 ja-röster mot 3 nej-röster. (voteringslista 2).

Voteringslista 2 vid finansieringsnämnden vid utbildnings sammanträde
20 13-1 1-28.

Ledamöter
Ja Nej Avstår

Marie Bladholm (M) X

Allan Sooman (FP) X

Karin Aaseby (S) X

Carl-Olof Sandquist (M)
X

Ulrik Lindgren (KD)
X

Siv Strömbäck (MP)
X

Ann-Kristin Särnbrink (5) X

. xHenrik Paulsen (5)

Tjänstgörande ersättare

Cecilia Lindberg (M)
X

VÄRMDÖ KOMMUN
Finansieringsnämnden för utbildning

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
2013-1 1-28

Ordföranden ställer proposition om nämnden bifaller koalitionens yrkande
punkt 2-5 samt förvaltningens förslag till beslut punkt 2 och finner att de
bifalles.

justering 1 utdragsbestyrkande
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Reservationer och protokollsanteckningar
S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning:

Den socialdemokratiska gruppen gläds åt att kommunen tagit fram en
långsiktig handlingspian för förskoleplatser. Det är något som vi efterfrågan
under lång tid.

Handlingsplanen är dock inte komplett i befintligt skick utan vi ser stora
brister, bland annat då nya planerade bostadsområden i bl a Torsby (Ett
område med laga vunnen detaljplan som medger förskolalskola är Torsby
Ti som tillåter en byggnad på 1800 m2 BTA. Detta är inte med i listan på
sid 3) och Munkmora inte finns med i planen. 1 handlingsplanen har det
smugit sig in en stor förändring för Norra Värmdö genom att ändra Ängens
förskolans ‘upptagningsområde”. Tidigare har Torsby tillhört Ängens
förskolan och Norra Värmdö, men nu ligger den plötsligt i
Värmdövik/Herrviksnäs området. Detta är ytterligare ett sätt att urholka
elevunderlaget för Kyrkskolan och minskar möjligheterna för även Norra
Värmdö att leva. 1 dagsläget kommer det att finnas närmare 80 barn på
Ängens förskolan från februari (mot de 50 som prognostierats) varav 22%
kommer från just Torsby. Genom att flytta tillbaka Torsby till Ängens
förskola skulle man avlasta de förskolor som finns i
VärmdöviklHerrviksnäs. Detta medför att inflyttade Mörtnäsbarn har
möjlighet att välja en förskola som ligger nära Mörtnäs innan förskolan
byggts klart där.

För att en handlingsplan ska vara korrekt måste underlaget utgå från korrekt
information om den faktiska befolkningsökningen som finns i
detaljplaneprocessen. Den befolkningsprognos som handlingspianen utgår
från inte har blivit tagen. Den senaste som finns är för perioden 2012-202 1.
Vi yrkade att “underlaget i handlingspianen revideras utifrånfaktisk
befolkningsökning utifrån nya bostadsområden som finns i
detaljplaneprocesser och färdiga detalfilaner med redovisning 1feb 2014.”
Vi ser stora risker med att inte göra en enhetlig översyn, utan enbart
fokusera på Västra Mörtnäs. Med detta kortsiktiga perspektiv, kommer inte
den långsiktiga planeringen för förskoleplatserna att uppfylla medborgarnas
behov över hela Värmdö.”

Sändi ista

KSFU
proVarmdo
Akten

justering utdragsbestyrkande




